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Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 29 kwietnia do 30 maja 2019 

roku. Z ważniejszych spraw, którymi zajmowałem się w tym okresie należy wymienić:  

 

1. W dniu 26 maja 2019 roku na terenie Gminy Prudnik odbyły się wybory posłów do 

Parlamentu Europejskiego. Frekwencja w wyborach w 27 obwodach głosowania w Gminie 

Prudnik wyniosła 49,25%. W głosowaniu udział wzięło 9034 wyborców z terenu naszej 

gminy. 

Najwięcej głosów 4 413 oddanych zostało na listę Komitetu Wyborczego Prawa i 

Sprawiedliwości, a wśród kandydatów: 

ZALEWSKA Anna Elżbieta - 734 głosów  

KEMPA Beata Agnieszka - 747 głosów 

KŁOSOWSKI Sławomir –334 głosów 

CZOCHARA Katarzyna - 2 444 głosów 

Na listę koalicyjnego Komitetu Wyborczego Koalicja Europejska PO PSL SLD .N Zieloni 

oddano 3041 głosów, a wśród kandydatów; 

OCHOJSKA-OKOŃSKA Janina 1 467 głosów 

DUDA Jarosław - 86 głosów  

BUŁA Andrzej - 1143 głosów  

Na listę Komitetu Wyborczego Kukiz 15 oddano 676 głosów, a wśród kandydatów; 

ŚCIGAJ Agnieszka - 183 głosów 

GRABOWSKI Paweł  - 194 głosów 

LICZNAR Katarzyna - 198 głosów 

Gratuluję kandydatom uzyskanych wyników, tym z nich którzy uzyskali mandat europosła 

życzę satysfakcji z wykonywanej funkcji, członkom obwodowych komisji wyborczych i 

pracownikom Urzędu Miejskiego zaangażowanym w ich organizację dziękuję za sprawne 

przeprowadzenie wyborów, a mieszkańcom naszej gminy dziękuję za liczny udział w 

wyborach. 

2. W dniu wczorajszym tj. 29 maja w trakcie wizyty w naszej gminie Pani Wicewojewody 

Violetty Porowskiej podpisana została umowa dofinansowania projektu Gminy Prudnik pn. 

„Budowa drogi od ul. Skowrońskiego do ul. Powstańców Śląskich w Prudniku”, który 

skutecznie aplikował o środki w ramach rządowego programu Funduszu Dróg 

Samorządowych. 

Zakładaliśmy, że projekt zostanie wsparty kwotą dotacji do wysokości 2 591 815,00 zł 

 stanowiącą maksymalny – dopuszczalny programem - 50%-owy poziom dofinansowania 
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zadania, którego wartość kosztorysowa wynosi 5 183 631,69 zł. Po rozstrzygniętym przetargu 

na wykonanie drogi wartość zadania wynosi 4 696 140,00 zł. z dofinansowaniem Funduszu 

2 348 070 zł. 

Projekt, którego rzeczowa realizacja nastąpi w bieżącym roku swoim zakresem obejmuje:  

 budowę 945 mb drogi łączącej ul. Skowrońskiego z ul. Powstańców Śląskich w 

Prudniku,  

 budowę ścieżki pieszo-rowerowej o długości 128 mb,  

 budowę ścieżki rowerowej dwukierunkowej o długości 284mb,  

 chodników o długości 1067 mb,  

 zjazdów,  

 wejść na  posesje oraz  

 5 zatok autobusowych. 

Wizyta Pani Wicewojewody związana była z organizacją ćwiczeń Ochotniczych Straży 

Pożarnych z Gminy Prudnik i strażaków z czeskiego Jindrichowa. Ćwiczenia polegały na 

symulacji pożaru lasu z udziałem helikoptera gaśniczego przy udziale również Nadleśnictwa 

Prudnik. Ćwiczenia pokazały bardzo dobre przygotowanie naszych i czeskich strażaków do 

udziału w tego typu akcjach ratowniczych. Dziękuję wszystkim osobom zaangażowanym w 

organizację ćwiczeń za ich profesjonalne przygotowanie.  

3. Informuję, że zgodnie z budżetem Gminy Prudnik na 2018 rok, przyjętym przez Radę 

Miejską, ogłoszone zostały następujące procedury przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na dostawę oprogramowania i sprzętu komputerowego w zakresie 

rozbudowy systemu e-usług. Umowę zawarto z REKORD SI Sp. z o.o. z Bielsko-Białej. 

Kwota umowy 190 773,00 zł. Zadanie jest realizowane w partnerstwie z gminami 

województwa opolskiego i dolnośląskiego w ramach projektu pn. "Wzrost jakości usług 

administracyjnych w Mieście Dzierżoniów i Gminach Kluczbork, Kędzierzyn-Koźle, 

Namysłów, Prudnik" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 -

2020. 

2) otwarto oferty w przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów z nieruchomości 

niezamieszkałych w Gminie Prudnik. Jedną ofertę złożył ZUK Prudnik za kwotę 560 000,00 

zł. Przetarg rozstrzygnięto. 

3) otwarto oferty w przetargu na budowę drogi od ul. Skowrońskiego do ul. Powstańców 

Śląskich. Wpłynęło 6 ofert. Przetarg rozstrzygnięto. Najkorzystniejszą ofertę złożyło 

Konsorcjum: Lider: Transport Towarowy Ryszard Biela 48-320 Skoroszyce – Sidzina ul. 



 3 

Grodkowska 1 , Członek konsorcjum: Mariusz Biela Przedsiębiorstwo Budowlane BIEL-

BUD Sidzina ul. Grodkowska 1, 48-320 Skoroszyce . Cena – 4 696 140,00 zł. 

Kwota, jaką zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia wynosi 5 184 

000,00 zł. Umowa będzie podpisana 4 czerwca 2019 r. 

 4) ogłoszono przetarg na budowę drogi ulicy Azaliowej. Otwarcie ofert odbyło się w dniu 29 

maja 2019 r. Wpłynęło 7 ofert. Najtańszą ofertę złożyło Konsorcjum firm: Lider Konsorcjum 

– Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i Mostowych Sp. z o.o. ul. Kłosowa 4, 47-206 

Kędzierzyn-Koźle. Partner konsorcjum – Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjnych Adrian Bąk 

ul. Sosnowiecka 11, 48-100 Głubczyce Cena – 1 159 766,94 zł. 

Kwota, jaką zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia wynosi 1 760 

000,00 zł. Trwa procedura sprawdzania ofert. 

5) ogłoszono przetarg na udzielenie i obsługa kredytu długoterminowego. Otwarcie ofert 

odbędzie się 10 czerwca 2019 r. 

6) ogłoszono przetarg na budowę drogi ulicy Jaśminowej. Otwarcie ofert odbędzie się 5 

czerwca 2019 r. 

7) ogłoszono przetarg na budowę drogi ulicy Kalinowej. Otwarcie ofert odbędzie się 6 

czerwca 2019 r. 

8) ogłoszono przetarg na remont ogrodzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Prudniku. Otwarcie ofert odbędzie się 11 czerwca 2019 r. 

4. W związku z podjętą decyzja o budowie dróg: Jaśminowej, Kalinowej, Dębowej, 

Azaliowej – oraz części ulicy Akacjowej, 2 maja spotkałem się z mieszkańcami tych ulic. 

Spotkanie zostało poprzedzone ankietą, w której mieszkańcy odpowiedzieli na pytania 

dotyczące potrzeb w zakresie dodatkowej infrastruktury, ich zamierzeń związanych z 

robotami w pasie drogi, które należałoby wykonać przed budową dróg oraz ewentualnego 

skomunikowania ulic komunikacją miejską. Konsultacje pozwoliły na uzupełnienie 

infrastruktury o sieć internetową oraz wskazały na brak zapotrzebowania mieszkańców na 

komunikację miejską w rejonie realizowanych inwestycji. 

5. Na dzisiejszej sesji proponuję Radzie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Prudnik do Spółki PKS Głubczyce. W szczegółowym uzasadnieniu przedstawiłem 

uwarunkowania prawne związane z realizowaniem zadania własnego gminy w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. Ta decyzja będzie podjęta w odpowiednim punkcie 

dzisiejszej sesji. 

Dodam, że w sprawie funkcjonowania komunikacji gminnej po 1 lipca br., czyli po 

zaprzestaniu działalności przez spółkę ARRIVA spotkałem się ponownie z przedstawicielami 
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Starostwa Powiatowego w Prudniku, burmistrzami gmin Powiatu Prudnickiego oraz 

Zarządem PKS Głubczyce. Operator, czyli PKS Głubczyce przedstawił nam projekt umowy o 

świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Prudnik oraz 

udziałowcy Spółki w tym Powiat Głubczycki propozycję objęcia udziałów w Spółce PKS 

Głubczyce. 

W gronie włodarzy gmin Powiatu Prudnickiego w Głogówku omówiliśmy koncepcję 

funkcjonowania transportu i jednolitą strategię negocjacyjną. 

Analizujemy również rozkłady jazdy autobusów od 1 lipca w szczególności zaproponowane 

przez PKS Opole i PKS Nysa odnosząc je do rozkładów ARRIVY.   

Do materiałów dzisiejszej sesji poleciłem dołączyć Państwu projekt planu zoptymalizowanej 

komunikacji miejskiej w jednym z wariantów poszerzonej o elementy komunikacji gminnej.  

6. Informuję, że zakończona została procedura związana z przeznaczeniem do zbycia terenów 

inwestycyjnych położonych w Katowickiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej w Prudniku przy 

ulicy Przemysłowej. To blisko 10 hektarów, na sprzedaż których przetarg ogłosi Strefa. 

14 maja spotkałem się  z pełnomocnikiem firmy DUAL RADIM, który potwierdził 

zainteresowanie zakupem nieruchomości oraz plany związane z inwestycją. 

7. Zarząd Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na posiedzeniu w 

dniu 21.05.2019 roku zatwierdził listę rankingową przedsięwzięć zakwalifikowanych do 

dofinansowania w ramach naboru programu priorytetowego „GEPARD II – transport 

niskoemisyjny. Część druga - Strategia rozwoju elektromobilności. 

Złożyliśmy swój projekt pn. „Opracowanie strategii elektromobilności Gminy Prudnik”, który 

znalazł się na liście projektów, które otrzymają dofinansowanie w wysokości do 50.000,00 zł 

stanowiącej 100% kosztów opracowania tego dokumentu. 

Mając na względzie obserwowaną tendencję rozwoju eletromobilności  oraz znaczenie tego 

zagadnienia w dokumentach programowych UE na przyszłą perspektywę finansową 

spodziewać należy się, iż w procesie ubiegania się o środki finansowe np. na zakup taboru 

niskoemisyjnego (elektrycznego) przyszły beneficjent będzie musiał wykazać się zgodnością 

planowanego przedsięwzięcia właśnie ze „Strategią rozwoju elektromobilności” odnoszącą 

się do danej jednostki samorządu terytorialnego.     

Zgodnie z informacjami Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

wnioskodawcy, których przedsięwzięcia umieszczone zostały na liście rankingowej 

przedsięwzięć zakwalifikowanych do dofinansowania (w tym i nasza Gmina) , otrzymają 

pisemną informację o wynikach konkursu wraz z zaproszeniem do negocjacji warunków 

dofinansowania, a w następnym kroku w wyniku przeprowadzonych negocjacji, zostaną 
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przygotowane indywidualne decyzje w sprawie udzielenia dofinansowania tj. Uchwały 

Zarządu NFOŚiGW. 

Oprócz Gminy Prudnik dofinansowanie w ramach  konkursu otrzymają  jeszcze trzy gminy z 

naszego województwa tj Gmina Nysa, Kędzierzyn- Koźle oraz Olesno.  

8. 21 maja br Ministerstwo Sportu i Turystyki opublikowało listę podmiotów, które otrzymają 

środki na realizację otwartych stref aktywności w ramach Programu Rozwoju Małej 

Infrastruktury Sportowo-Rekreacyjnej o charakterze wielopokoleniowym. 

Informuję, że złożony przez Gminę Prudnik projekt pn „Budowa Otwartej Strefy Aktywności 

w miejscowości Łąka Prudnicka” znalazł się na liście  rankingowej co oznacza że Gmina 

Prudnik otrzyma dofinansowanie w maksymalnej kwocie 25 000,00 złotych dopuszczalnej 

uregulowaniami konkursu dla projektów realizowanych w wariancie podstawowym. 

Pragnę przypomnieć, że projekt zakresem rzeczowym obejmuje wykonanie na terenie boiska 

sportowego w Łące Prudnickiej otwartej strefy aktywności o nawierzchni trawiastej na której 

rozmieszczone zostaną urządzenia składające się na siłownię plenerową oraz strefę relaksu. 

Siłownia plenerowa będzie pełniła rolę samodzielnego obiektu rekreacyjnego, który 

wyposażony będzie w sześć następujących urządzeń treningowych: 

 drabinki pionowej + urządzenie do ćwiczeń mięśni brzucha,  

 sternik,  

 biegacz + wahadło,  

 twister + wiosła,  

 wyciskanie siedząc + steper,  

 prostownik pleców + ławka uniwersalna. 

Natomiast strefa relaksu składać będzie  z trzech urządzeń: 

 stołu rekreacyjnego umożliwiającego grę w szachy oraz chińczyka,  

 urządzenia do gry w „kółko i krzyżyk”,  

 gry zręcznościowej „UFO”. 

W ramach inwestycji wykonane zostanie również zagospodarowanie terenu składające się z 

następujących elementów:  

 4 ławek do siedzenia z oparciami,  

 1 kosza na śmieci,  

 1 stojaka dla 5 rowerów,  

 1 tablicy regulaminowej,  

 nasadzeń roślin. 
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Zgodnie ze złożonym wnioskiem planujemy jego realizację w okresie lipiec – wrzesień br.      

 

9. 14 maja Komisja Europejska opublikowała listę gmin, których złożone aplikacje w ramach 

Programu WIFI4EU zostały wybrane do udzielenia wsparcia. 

Informuję, że aplikacja złożona przez Gminę Prudnik znalazła się wśród 3 400 zwycięskich 

gmin z terenu całej Unii Europejskiej i tym samym otrzyma bon o wartości do 15 tys. euro, 

który zgodnie z uregulowaniami programu WiFi4EU pokryje koszty sprzętu i instalacji 

hotspotów Wi-Fi o minimalnej przepustowości łącza nie niższej niż 30 Mbit/s na terenie 

naszego miasta. 

Gmina nasza zgodnie z uregulowaniami programu, wskazując „skupiska życia publicznego”, 

gdzie zainstalowane zostaną hotspoty WiFi4EU (punkty dostępu do bezprzewodowego 

internetu) poniesie koszty podłączenia do internetu (abonamentu) oraz konserwacji sprzętu, 

aby zapewnić bezpłatne i wysokiej jakości połączenia Wi-Fi przez okres co najmniej trzech 

lat. 

Za pośrednictwem programu WiFi4EU Komisja Europejska zamierza propagować bezpłatny 

dostęp do bezprzewodowego internetu dla mieszkańców Europy i turystów w przestrzeniach 

publicznych – takich jak parki, place, budynki publiczne, biblioteki, ośrodki zdrowia i muzea 

w całej Europie.  

Zgodnie z zapisami programu jego beneficjenci w tym i nasza gmina zobowiązani będą do 

realizacji zadania w terminie 18 miesięcy od daty podpisania umowy z Komisją Europejską. 

W chwili obecnej oczekujemy na przekazanie umowy. 

10. W związku z podjętymi inwestycjami, w wyniku których uzbrojone zostały tereny 

inwestycyjne położone na obszarze Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej przy ulicy 

Przemysłowej, w tym wybudowano sieci wodno – kanalizacyjne i drogę (obecnie 

przystępujemy do budowy jej drugiego odcinka), rozpocząłem z przedstawicielami ogrodów 

działkowych rozmowy w sprawie likwidacji ogrodów w tym rejonie. Myślę, że w przypadku 

deficytu miejsc pracy, deficytu terenów inwestycyjnych w naszej gminie, kosztów jakie 

poniosła gmina na uzbrojenie tego obszaru, przeznaczenia tych terenów w planie 

przestrzennego zagospodarowania na działalność przemysłową - decyzja moja uzyska 

wsparcie Rady Miejskiej i społeczeństwa naszej gminy. Nie stać nas na stagnację i 

niewykorzystywanie szans, które związane są z dzielnicą przemysłową miasta, tym bardziej, 

że prawie w każdym kompleksie ogrodów działkowych występuje nadpodaż wolnych działek. 

Bardzo liczę na zrozumienie działkowców mających swoje działki przy ulicy Przemysłowej, 

długo analizowałem wszystkie za i przeciw tej decyzji,  ale los naszego miasta wiąże się z 
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jego rozwojem gospodarczym, bez którego nadal nasi mieszkańcy będą migrować za pracą do 

innych miast lub za granicę. Czym ściągnąć do naszego miasta młodych ludzi – tylko dobrą 

ofertą pracy, mieszkaniem i dobrym, wygodnym i bezpiecznym życiem.  

11. We wtorek spotkałem się z przedstawicielem Polskiego Funduszu Rozwoju, który 

wizytował tereny przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe w ramach programu 

mieszkanie + przy ulicy Skowrońskiego. Przypomnę, że Rada Miejska podjęła decyzję o 

przystąpieniu do tego programu. Po skompletowaniu grupy zainteresowanych gmin 

wykonane zostaną analizy, które  pozwolą nam ocenić realność przedsięwzięcia, koszty po 

stronie gminy i najemców i w efekcie podjąć ostateczną decyzję. 

12. 2 maja odbyły się uroczystości związane z Wojewódzkimi Obchodami Dnia Flagi RP w 

Moszczance. 

Oficjalne obchody rozpoczęły się od Mszy św. Koncelebrowanej w intencji Ojczyzny w 

Kościele Parafialnym pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Moszczance, następnie nastąpił 

przemarsz pod Pomnik 1000-lecia Państwa Polskiego, w którym wzięli udział m.in Anna 

Zalewska, Violetta Porowska, Jerzy Czerwiński, Katarzyna Czochara, Radosław Roszkowski, 

Mieczysław Partyczny oraz wielu zaproszonych gości. Po ich przywitaniu, wystąpieniach 

okolicznościowych, Apelu Pamięci oraz salwie honorowej 10 Brygady Logistycznej z Opola 

nastąpiło złożenie wieńców pod pomnikiem. 

Dalsza część obchodów, odbyła się na boisku w Moszczance gdzie na głównej scenie 

wystąpili uczniowie Szkoły Podstawowej w Łące Prudnickiej, odbył  się pokaz Młodzieżowej 

Orkiestry Dętej Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej w Kędzierzynie-Koźlu oraz liczne 

koncerty w tym występ góralskiej kapeli Mała Armia Janosika, gwiazdy wieczoru Piotra 

Rubika z Orkiestrą Symfoniczną Filharmonii Dolnośląskiej w Jeleniej Górze z koncertem The 

Best Of oraz na zakończenie obchodów Zenona Martyniuka z zespołem Akcent. 

Organizatorem wydarzenia była Poseł na Sejm RP Katarzyna Czochara, Gmina Prudnik oraz 

Stowarzyszenie Miłośników Wsi Moszczanka. 

13. W ostatnich dniach obchodziliśmy czterdziestolecie powstania Zakładu Energetyki 

Cieplnej w Prudniku. 01.01.1979 r. powstał Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik w ramach 

Wojewódzkiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Opole (WPEC Opole) na bazie mienia 

Rejonowego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Prudnik i 

Spółdzielni Mieszkaniowej. Ciepłownia Rejonowa została wybudowana w 1982 roku. Spółka 

Zakład Energetyki Cieplnej Spółka z o.o. powstała 01.05.1998 r. w wyniku komunalizacji 

Wojewódzkiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Opole (WPEC Opole). Jedynym 

udziałowcem Spółki jest Gmina Prudnik.   Zakład Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. jest 
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głównym producentem i dystrybutorem energii cieplnej na potrzeby centralnego ogrzewania i 

ciepłej wody dla miasta Prudnika. Podstawowym przedmiotem działalności Spółki jest: 

wytwarzanie ciepła, przesyłanie i dystrybucja ciepła. 

Z okazji  Jubileuszu pozwoliłem sobie na kwerendę zdarzeń związanych z powstaniem w 

1998r. Spółki ZEC Prudnik i za swój obowiązek uznaję wspomnieć o odwadze Rady 

Miejskiej, która podjęła decyzję o przejęciu części majątku byłego WPEC na rzecz Gminy 

Prudnik, a w szczególności o determinacji ówczesnych radnych Rady Miejskiej w Prudniku w 

procesie podjęcia tych decyzji, w tym obecnego Senatora RP Pana Jerzego Czerwińskiego. 

Również z perspektywy czasu podziękowania należą się pracownikom Urzędu Miejskiego, 

którzy uczestniczyli w tym złożonym procesie.  

Pracownikom i Zarządowi Spółki składam serdeczne podziękowania za wkład w rozwój 

spółki Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik. 

14. 10 maja Muzeum Ziemi Prudnickiej obchodziło jubileusz 60-lecia działalności. Muzeum 

w Prudniku powstało  10 maja 1959 roku, początkowo jako oddział Muzeum Śląska 

Opolskiego, a od roku 1968 jako samodzielna placówka. Placówka ta osiągnęła swoją pozycję 

dzięki osobom zaangażowanym w jej funkcjonowanie w tym pracowników i kierownictwa w 

osobach między innymi: Pani Małgorzaty Dutkiewicz, Anny Ślesik, Pani Architekt Urszuli 

Rzepieli, która w zasadniczy sposób przyczyniła się do wyznaczenia kierunków rozwoju 

placówki oraz wypracowania nowatorskiej, lokalnej koncepcji ekspozycji zasobów 

muzealnych.  

Wszystkim, którzy kiedyś i dziś przyczynili się do pamięci o historii Ziemi Prudnickiej z 

serca dziękuję. 

15. Podpisana została umowa na realizację projektu pt. Promocja i upowszechnianie walorów 

terenów wiejskich Gminy Prudnik. Projekt jest realizowany na podstawie umowy z dnia 

7.05.2019r. w ramach Planu Działania Krajowej Sieci Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 

Plan operacyjny na lata 2018-2019 

Okres realizacji projektu: 15.05.2019 – 31.10.2019  

Wysokość kosztów kwalifikowalnych projektu wynosi 11 061,38 zł 

Zakres rzeczowy projektu obejmuje opracowanie i wydruk folderu w ilości 3000 sztuk. W 

folderze zamieszone zostaną ilustracje zdjęciowe, mapka turystyczna z obszaru Gminy 

Prudnik oraz informacje dotyczące życia mieszkańców sołectw, ich lokalnego dziedzictwa 

kulturowego, kulinarnego i przyrodniczego, zwyczajów i tradycji, form rekreacji i sportu.  

16. Województwo Opolskie podsumowuje 15 lat członkostwa w UE oraz działania 

podejmowane w obszarze opolskiej nauki i edukacji. Podczas uroczystej Gali, która odbyła 
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się 13 maja 2019 r. zostały wyłonione najlepsze regiony. Miałem zaszczyt osobiście odebrać 

Opolską Gwiazdę Europy, która została przyznana Gminie Prudnik. To wyjątkowe 

wyróżnienie przyznane przez Marszałka Województwa Opolskiego zostało przyznane naszej 

Gminie za pozyskiwanie z sukcesem środków europejskich na rozwój edukacji w 

Województwie Opolskim. Wszystkim, którzy w przeszłości przyczynili się do tego 

wyróżnienia składam serdeczne gratulacje i podziękowania. 

17. Blisko 100 Ochotników Straży Pożarnej wzięło udział w gminnych zawodach strażackich, 

które odbyły się 19 maja 2019 r. na boisku sportowym w Niemysłowicach. OSP Szybowice 

okazało się najlepszą drużyną, która otrzymała czek o wartości 1000 zł ufundowany przez 

Marszałka Województwa Opolskiego Pana Andrzeja Buły, który na moje zaproszenie 

obserwował te zawody. Zawody były współfinansowane ze środków Gminy Prudnik.  

18. 7 maja druhny i druhowie Ochotniczych Straży Pożarnych wzięli udział w gali 

zorganizowanej w DomExpo w Opolu. II Samorządowa Gala Strażacka zgromadziła 

ochotników z całego województwa. Podczas gali zostały przyznane liczne wyróżnienia. Miły 

akcent gali dotyczył pana Andrzeja Gajewskiego radnego naszej Rady, który  jako jeden z 

dwudziestu osób został odznaczony Oznaką Honorową "za zasługi dla Województwa 

Opolskiego", Natomiast w plebiscycie NTO Strażak Opolszczyzny wygrał Bogdan Tracz z 

OSP Rudziczka. Obu panom składam serdeczne gratulacje.  

19. 19 lutego 2019 roku jednostka OSP w Moszczance złożyła, za pośrednictwem 

Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Opolu, wniosek o 

dofinansowanie średniego samochodu pożarniczego. Po wstępnej weryfikacji wniosek OSP 

Moszczanka został przekazany do Komendanta Głównego PSP z rekomendacją o jego 

dofinansowanie. Warunkiem otrzymania dofinansowania jest posiadanie wkładu własnego 

jednostki w wysokości około 248.000,00zł. 

Pozostała kwota tj  512.000,00 złotych pochodzić będzie z : MSW – 278.000,00; Komenda 

Główna PSP – 100.000,00; NFOŚIGW 134.000,00. 

24 maja 2019r zadeklarowałem pomoc finansową Gminy Prudnik w zakupie pojazdu w 

kwocie 100.000,00złotych. Jednostka OSP Moszczanka jest w obecnej chwili na etapie 

zbiórki pozostałych brakujących środków.  

20. Jestem winien Państwu informację dotyczącą naszych rozmów z klubem Pogoń 

koszykarze. Praktycznie od stycznia poszukujemy modelowego rozwiązania na 

funkcjonowanie sportu gminnego, w tym jak efektywnie winny być wykorzystywane środki 

przekazywane na ten cel przez gminę. Cały czas jednak mamy na uwadze dobro całego sportu 

w gminie począwszy od LZS-ów, poprzez pierwszoligowy zespół, po dyscypliny, w których 
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mamy osiągnięcia mistrzów Polski i Europy. Jest to zadanie bardzo trudne, gdyż wymaga 

rozwagi i uwzględniania interesów wielu grup. Można powiedzieć, że Pogoń koszykarze była 

dla nas pierwszym klubem, który przedstawił problemy funkcjonowania sportu w gminie, w 

których  trudno jest pozyskać sponsora strategicznego, gdzie sponsoring tworzy się z kilku 

często zmieniających się donatorów. Rozważaliśmy wiele koncepcji od dotychczasowej 

formy finansowania sportu po utworzenie podmiotu całkowicie zależnego od gminy - do 

utworzenia spółki klubów sportowych działających w gminie - włącznie. 

Jest to proces skomplikowany i wymaga czasu oraz pogodzenia interesu wszystkich 

beneficjentów środków pochodzących z budżetu gminy Prudnik. 

Kolejnym krokiem w ustaleniu zasad finansowania sportu w Gminie Prudnik będzie 

posiedzenie Rady Sportu, które planuję zwołać z udziałem wszystkich klubów w czerwcu. 

Reasumując uważam, że Gmina Prudnik zrobi wszystko, aby: 

- względy proceduralne i finansowe nie stały na przeszkodzie, aby POGOŃ Prudnik - 

koszykarze grała w I lidze , 

- wszystkie kluby sportowe  traktowane były według  równych obiektywnych  zasad. 

21. W związku z ustalaniem ram programu ochrony powietrza na terenie Gminy Prudnik 

zobowiązałem prezesa Zakładu Usług Komunalnych do wprowadzenia całkowitego zakazu 

używania dmuchaw do sprzątania  chodników i trawników będących w zarządzie Spółki. 

Zobowiązałem się , jako właściciel Spółki do sfinansowania zakupu przez Gminę  maszyny 

sprzątającej  prowadzonej ręcznie lub tzw. przyczepy zamiatającej.  

22. Na zaproszenie partnerskiego miasta Krnov wziąłem udział w uroczystości 

upamiętniającej 74. rocznicę wyzwolenia miasta Krnov przez Armię Czerwoną. Obchody 

odbyły się 6 maja 2019 r. 

23. Informuję mieszkańców Gminy Prudnik, iż Marszałek Województwa Opolskiego ogłosił 

nabór wniosków do trzeciej edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego 

Województwa Opolskiego w ramach którego mieszkańcy województwa w tym również 

naszej gminy mogą składać wnioski o dofinansowanie zadań o charakterze: 

·  prospołecznym,  

·  prozdrowotnym,  

·  kulturalnym,  

·  edukacyjnym,  

·  sportowym,  

·  turystycznym. 
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Zgodnie z ogłoszonym regulaminem zgłaszane zadania mogą posiadać zasięg powiatowy lub 

zasięg subregionalny przy czym szacunkowa wartość zgłaszanego przez mieszkańców 

zadania o zasięgu powiatowym nie może być niższa niż 50 000 zł ani wyższa niż 100 000 zł, 

natomiast o zasięgu subregionalnym nie może być niższa niż 70 000 zł ani wyższa niż 150 

000 zł.  

Warto w tym miejscu dodać, iż wartość wnioskowanego wsparcia może stanowić aż 100% 

wartości planowanego zadania. 

Wypełnione formularze wniosków przyjmowane będą w Urzędzie Marszałkowskim 

Województwa Opolskiego od 10 do 30 czerwca br. 

Gorąco zachęcam mieszkańców gminy do składania wniosków i deklaruję  pomoc 

pracowników Urzędu Miejskiego - a w szczególności pracowników Referatu Programów 

Rozwojowych - w technicznym opracowaniu wniosków z pomysłami do budżetu. 

Przypomnę Państwu, że w ramach drugiej edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego 

Województwa Opolskiego kwotą 84 050,00 zł (stanowiącą 100% kosztów) wsparty został 

projekt pn. „Organizacja cyklu 9-ciu imprez integracyjnych na terenach wiejskich Gminy 

Prudnik”, który jest w trakcie realizacji. 

24. Już dziś zapraszam wszystkich mieszkańców na 22. Wystawę Twórców Ludowych i 

Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko – Czeskiego, która odbędzie się w dniach 7 - 9 

czerwca, na hali sportowej przy ul. Łuczniczej w Prudniku.  

Wśród mnóstwa atrakcji prezentacja malarstwa, rzeźby, garncarstwa, koronkarstwa, biżuterii, 

metaloplastyki. Ponadto degustacja regionalnych potraw, występy zespołów muzycznych, 

warsztaty z rękodzieła artystycznego. Po raz pierwszy Aleja pszczół i miodów na Wystawie 

Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko - Czeskiego. Liczne 

atrakcje dla zwiedzających, sprzęt pszczelarski, wykonywanie barci pszczelej oraz rodziny 

pszczele w przeszklonych ulach.  


